
Protokół Nr LXXIV/1/2014 

z LXXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 29 kwietnia 2014 r.  
w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 
Na ustawowy stan 25 radnych w LXXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło  

23 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu). 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia LXXIV sesji 
Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał Radnych, Prezydenta i Zastępców Prezydenta Miasta 
Rzeszowa oraz jego współpracowników (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu), 
Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek współdziałających z Miastem, 
Przewodniczących Rad Osiedlowych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu),  
a także przedstawicieli radia, prasy i telewizji oraz przybyłych mieszkańców miasta.  

 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa przedstawił proponowany porządek 

obrad LXXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa (porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu). Poinformował, że wpłynęło 5 wniosków dotyczących zmiany proponowanego 
porządku obrad. Poprosił o przegłosowanie przedstawionych propozycji: 
 
1) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie – 

w punkcie 4a – informacji o stanie realizacji zadań z Budżetu Obywatelskiego na 2014 
rok. 
 

Wniosek został przyjęty 15 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, bez głosów 
wstrzymujących. 

2) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie – 
w punkcie 4b – informacji o autobusach hybrydowych jako alternatywy dla potrzeb 
komunikacji miejskiej. 
 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (18 głosami „za”). 

3) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie – 
w punkcie 8a – projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą 
Boguchwała, Gminą Lubenia i Powiatem Rzeszowskim dotyczącego wspólnego 
wykonania zadania publicznego obejmującego budowę dróg powiatowej i gminnej. 

 
Wniosek został przyjęty jednomyślnie (16 głosami „za”). 
 

4) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie – 
w punkcie 18a – projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie przy ul. Wyspiańskiego. 

 
Wniosek został przyjęty 17 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie 

wstrzymującym. 
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5) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie – 

w punkcie 21a – projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany nazwy 
Miejskiego Zarządu Dróg i Zieleni oraz nadania statutu. 

 
Wniosek został przyjęty 20 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych, bez 

głosów wstrzymujących. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 24 – uchwał  
w sprawie wyboru przewodniczących komisji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – zgłosił wniosek przeciwny. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – przychylił się do wniosku przedmówcy. 
 
Radny Pan Robert Kultys – wycofał wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 24. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek o zdjęcie  
z porządku obrad punktu 14 – uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową 
sprzedaż, nieruchomości, położonej przy ul. Twardowskiego w Rzeszowie, na rzecz 
Spółdzielni ZODIAK w Rzeszowie. Wyjaśnił, że zamiast sprzedawać działkę przy  
ul. Twardowskiego, Miasto mogłoby dokonać zamiany tej działki na dwa fragmenty uliczki 
łączącej ul. Krakowską i ul. Wyspiańskiego. 
 
Radny Pan Bogusław Sak – zgłosił wniosek przeciwny. 
 
Radny Pan Witold Walawender – poprosił o bardziej szczegółowe informacje odnośnie 
ewentualnej zamiany. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – wycofał wniosek o zdjęcie  
z porządku obrad punktu 14. Poinformował, że bliższe informacje na temat ewentualnej 
zamiany przedstawi przy okazji dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 
 

Uzupełniony porządek obrad LXXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa: 
 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Rzeszowa (druk: LXXIV/11/2014). 
 

2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. (druk: 
LXXIV/12/2014). 

 
3. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Podkarpackiego w 2014 roku (druk: LXXIV/10/2014). 
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4. Uchwała w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Rzeszowa konsultacji 
społecznych w sprawie Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu 
Miasta Rzeszowa na 2015 r.  

 
4a. Informacja o stanie realizacji zadań z Budżetu Obywatelskiego na 2014 rok. 
 
4b. Informacja o autobusach hybrydowych jako alternatywy dla potrzeb komunikacji 
       miejskiej. 

 
5. Oświadczenia i informacje. 

 
6. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy M. Rzeszów. 

 
7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2013 rok. 
 

8. Uchwała w sprawie przyjęcia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Pomoc Gminy w zakresie dożywiania na lata 2014 – 2020”. 

 
8a.  Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Boguchwała, Gminą Lubenia  

i Powiatem Rzeszowskim dotyczącego wspólnego wykonania zadania publicznego 
obejmującego budowę dróg powiatowej i gminnej. 

 
9. Uchwała w sprawie dopłat do 1 m3 odprowadzanych ścieków (druk: LXXIV/7/2014). 

 
10. Uchwała w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf przedstawionych przez 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „EKO – STRUG” Sp. z o. o. w Tyczynie. 
 

11. Uchwała w sprawie określenia innych sposobów udokumentowania wykonania 
obowiązków pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów 
komunalnych oraz nieczystości ciekłych (druk: LXXIV/13/2014). 

 
12. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Gmina Miasto Rzeszów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów (druk: LXXIV/8/2014). 

 
13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych w budynku przy 

ulicy Dominikańskiej 1 i na udzielenie bonifikaty (druk: LXXIV/1/2014). 
 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż, nieruchomości, 
położonej przy ul. Twardowskiego w Rzeszowie, na rzecz Spółdzielni ZODIAK  
w Rzeszowie (druk: LXXIV/2/2014). 

 
15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony  

i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy (dot. lokalu przy ul. 3-go Maja, 
druk: LXXIV/3/2014). 
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16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony  
i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy (dot. lokalu przy  
ul. Baldachówka, druk: LXXIV/4/2014). 

 
17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż garażu w budynku przy  

ul. Mikołajczyka w Rzeszowie. 
 

18. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy  
ul. Hetmańskiej. 

 
18a.  Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie                

przy ul. Wyspiańskiego. 
 

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego na czas 
nieoznaczony (dot. lokalu przy ul. Ks. Jałowego, druk: LXXIV/14/2014). 

 
20. Uchwała w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej alei Żołnierzy I Armii 

Wojska Polskiego w Rzeszowie (druk: LXXIV/5/2014). 
 

21. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg 
publicznych krajowych alei Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego w Rzeszowie (druk: 
LXXIV/6/2014). 

 
21a.  Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany nazwy Miejskiego Zarządu 

 Dróg i Zieleni oraz nadania statutu. 
 

22. Uchwała w sprawie nadawania honorowych wyróżnień Miasta Rzeszowa. 
 

23. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na używanie nazwy Rzeszów w znaku 
towarowym słowno – graficznym TVP RZESZÓW (druk: LXXIV/9/2014). 

 
24. Uchwały w sprawie wyboru przewodniczących komisji Rady Miasta Rzeszowa. 

 
25. Zapytania i interpelacje. 

 
26. Wolne wnioski. 

 
Uzupełniony porządek obrad, wraz z opiniami Komisji, stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 
 

Przystąpiono do realizacji uzupełnionego porządku obrad. 
 
Ad.1 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. Następnie 
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przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  
i załącznikami, przedstawiony na druku LXXIV/11/2014, stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
 

Obrady prowadził Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – poinformowała, że Komisja Inwestycji i Pozyskiwania 
Funduszy Unijnych Rady Miasta Rzeszowa bardzo pozytywnie przyjęła informację  
o przesunięciu kwoty 1 mln zł na budowę dróg w strefie Dworzysko. Jednocześnie 
poinformowała, że Komisja będzie wnioskować o dalsze przesunięcia środków na budowę 
dróg w tej strefie, z uwagi na duże zainteresowanie inwestorów. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa została przyjęta 16 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 
2 głosach wstrzymujących. 

 
Ad. 2  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. Następnie przedstawiła 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  
i załącznikami, przedstawiony na druku LXXIV/12/2014, stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
 
Radny Pan Robert Kultys – zwrócił się z prośbą o przedstawienie szczegółów dotyczących 
planowanego zakupu i montażu rzeźby plenerowej „Podwójna krótka”. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił  
o wyjaśnienie, w jaki sposób wdrażane są podwyżki dla pracowników samorządowych, na 
które Prezydent Miasta przeznaczył kwotę 8 mln zł. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – odnosząc się do prośby Radnego Pana 
Roberta Kultysa poinformowała, że rzeźba „Podwójna krótka” została wykonana przez Pana 
Marcina Ruta i zostanie zamontowana w okolicy Hali na Podpromiu. W nawiązaniu do kwestii 
podwyżek dla pracowników samorządowych wyjaśniła, że są one w trakcie wdrażania przez 
dyrektorów wydziałów, zgodnie ze stosownymi wytycznymi. Dodała, że w najbliższym czasie 
zostanie przeprowadzona analiza planów finansowych wszystkich jednostek, a oszczędności, 
które się pojawią będą zarachowane na poczet podwyżek, natomiast pozostałe środki będą 
sukcesywnie uzupełniane. Powiedziała, że takie działanie ma na celu zabezpieczenie nadwyżki 
operacyjnej. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – poparła pomysł zakupu i montażu rzeźby „Podwójna krótka”. 
Zauważyła, że zwyczaj stawiania rzeźb w celu uczczenia sukcesów sportowców jest bardzo 
popularny na świecie. 
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Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – uzupełniając wypowiedź Pani Janiny 
Filipek – Skarbnika Miasta Rzeszowa – dodał, że Miasto jest w bardzo dobrej sytuacji 
finansowej, w związku z czym podjęto decyzję o podniesieniu wynagrodzeń pracowników.  
 
Radny Pan Witold Walawender – w imieniu pracowników rzeszowskich placówek 
oświatowych podziękował Prezydentowi Miasta za przyznane podwyżki. 
 
Pani Aleksandra Wąsowicz – Duch – Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej w Rzeszowie – 
odnosząc się do rzeźby „Podwójna krótka” wyjaśniła, że rzeźba upamiętniająca sukcesy 
rzeszowskich siatkarzy, przedstawiająca grającą drużynę, ma być wykonana przez 
rzeszowskiego artystę rzeźbiarza Pana Marcina Ruta i zamontowana w sąsiedztwie Hali na 
Podpromiu. Dodała, że zadanie to jest wstępem do realizacji pomysłu promowania 
„rodzimych” artystów, który powstał w porozumieniu z rzeszowskim środowiskiem 
artystycznym. 
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – przypomniał, że zagranie „podwójna krótka” narodziło się  
w Rzeszowie, dlatego też stwierdził, że rzeźba jest bardzo dobrym pomysłem upamiętnienia 
tego faktu. 
 
Radny Pan Robert Kultys – przyznał, że pomysł rozsławienia Rzeszowa przez „podwójną 
krótką” jest bardzo dobry, jednakże sposób realizacji tego pomysłu budzi zastrzeżenia. 
Stwierdził, że upiększanie miasta rzeźbami w ostatnim czasie nie dało najlepszego efektu,  
z uwagi na brak analiz urbanistycznych, które powinny być dokonane przed przystąpieniem 
do wykonania tego typu zadań.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zabierając głos w dyskusji, 
powiedział: „Chciałbym wierzyć, że sposób wyboru tej rzeźby jest taki, że gwarantuje wysoką jakość. 
Dziś się dowiadujemy, że po rozmowach w środowisku artystycznym wybrano rzeźbę bez 
przeprowadzenia konkursu. Nie wiem czy to jest najlepszy sposób na realizację tego zadania.” 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – stwierdził, że 
postępowanie władz Miasta jest prawidłowe, gdyż to profesjonaliści, a nie radni, powinni 
decydować o sposobie zagospodarowania przestrzeni miejskiej. 
 
Radny Pan Robert Kultys – powiedział: „Rzeźba jest przemyślanym działaniem, które ma osiągnąć 
pewien efekt przestrzenny i wizualny. Nie jest to tylko pusty gest. Mam wątpliwości co do sposobu 
podejmowania przez Miasto decyzji dotyczących zadań przestrzennych. Zgłaszam wniosek o zdjęcie tych 
70 000 zł zarezerwowanych na wykonanie rzeźby i przeniesienie tych pieniędzy do rezerwy oraz 
powołanie wraz z artystą profesjonalnego zespołu w celu stworzenia otoczenia urbanistycznego, bez 
którego rzeźba wygląda jak szczudła wbite w trawę.” 
 
Radny Pan Witold Walawender – zgłosił wniosek formalny o przystąpienie do głosowania. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – odnosząc się do wniosku Radnego Pana 
Roberta Kultysa wyjaśniła, że zwiększanie rezerwy budżetowej w ciągu roku jest 
niedopuszczalne. 
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Radny Pan Robert Kultys – mając na uwadze powyższe, wycofał zgłoszony wniosek  
i sformułował nowy, polegający na zmianie nazwy omawianego zadania na następującą: 
„Zakup i montaż rzeźby plenerowej „Podwójna krótka” wraz z zagospodarowaniem przestrzeni 
urbanistycznej”. 
 
Radny Pan Witold Walawender – zgłosił wniosek przeciwny. 
 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zmianę nazwy omawianego zadania na 
następującą: „Zakup i montaż rzeźby plenerowej „Podwójna krótka” wraz  
z zagospodarowaniem przestrzeni urbanistycznej”: 

 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. Za przyjęciem wniosku głosowało 7 radnych,  

11 było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. została 
przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym. 
 

Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Ad. 3 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego w 2014 roku. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku LXXIV/10/2014, stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu). 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 
Podkarpackiego w 2014 roku została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 4 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Rzeszowa konsultacji społecznych w sprawie 
Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta Rzeszowa na 2015 r. 
(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zaproponował 
przystąpienie do głosowania bez otwierania dyskusji, w związku z tym, iż w przygotowaniu 
projektu uchwały brali udział przedstawiciele wszystkich Klubów Radnych. 
 



 8

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Rzeszowa konsultacji 
społecznych w sprawie Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta 
Rzeszowa na 2015 r. została przyjęta jednomyślnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 4a 
 
Pani Aleksandra Wąsowicz – Duch – Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej w Rzeszowie – 
przedstawiła informację o stanie realizacji zadań z Budżetu Obywatelskiego na 2014 rok 
(informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przekazał wyrazy uznania za 
rzeczowe i rzetelne przygotowanie informacji oraz szybką realizację zadań przyjętych do 
wykonania w ramach Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego na 2014 rok. 
 
Ad. 4b 
 
Pan Marek Filip – Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego – 
Rzeszów Sp. z o. o. – zaprezentował informację o autobusach hybrydowych jako alternatywy 
dla potrzeb komunikacji miejskiej (prezentacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 
Poinformował, że autobus hybrydowy MAN w wersji testowej stoi przed Ratuszem i zaprosił 
Radnych na jazdę próbną. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – poinformował, że w nowej perspektywie 
Miasto planuje zakupić 50 nowych autobusów, ale decyzja, czy będą to autobusy hybrydowe, 
zostanie podjęta po przeprowadzeniu konsultacji z fachowcami. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – zgłosił wniosek o zarządzenie 30 – minutowej przerwy w celu 
odbycia próbnej jazdy autobusem. 
 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zarządzenie 30 – minutowej przerwy: 
 

Wniosek został przyjęty 10 głosami „za”, przy 5 głosach przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymujących. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że przerwa 
rozpocznie się po zrealizowaniu punktu 5 porządku obrad. 
 
Ad. 5 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że zatwierdza 
się bez uwag protokoły: Nr LXIV/1/2013 z LXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa, odbytej 3 grudnia 
2013 r. oraz Nr LXXII/1/2014 z LXXII sesji Rady Miasta Rzeszowa, odbytej 28 marca 2014 r. 
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Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – poinformował, że Rzeszów 
zajął pierwsze miejsce w rankingu „Gazety Wyborczej”, dotyczącym miast w Polsce, która są 
najbardziej przyjazne kierowcom. 
 

Ogłoszono 30 – minutową przerwę. 
 
Ad. 6 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił ocenę zasobów 
pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy Miasta Rzeszów (ocena stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu). 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił o przedstawienie 
dynamiki zmian dotyczących wysokości środków przeznaczanych na pomoc społeczną oraz 
liczby osób potrzebujących. 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że zarówno 
wysokość środków przeznaczanych na pomoc społeczną, jak i liczba osób potrzebujących co 
roku utrzymują się na stałym poziomie. 
 
Ad. 7  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił sprawozdanie  
z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2013 rok 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 
 

Nie wniesiono uwag, zapytań ani zastrzeżeń do ww. sprawozdania. 
 

Ad. 8 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 
Gminy w zakresie dożywiania na lata 2014 – 2020”. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie przyjęcia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Pomoc Gminy w zakresie dożywiania na lata 2014 – 2020” została przyjęta 
jednomyślnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 9 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie dopłat do 1 m3 odprowadzanych ścieków, do miesięcznej opłaty abonamentowej dla 
odbiorców rozliczanych wg wskazań wodomierza korzystających tylko z usług dostawy wody, 
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do miesięcznej opłaty abonamentowej dla odbiorców rozliczanych wg wskazań wodomierza 
korzystających tylko z usług odprowadzania ścieków, do miesięcznej opłaty abonamentowej 
dla odbiorców rozliczanych wg ryczałtu korzystających tylko z usług odprowadzania ścieków. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku LXXIV/7/2014, stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu). 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie dopłat do 1 m3 odprowadzanych ścieków, do miesięcznej opłaty 
abonamentowej dla odbiorców rozliczanych wg wskazań wodomierza korzystających tylko  
z usług dostawy wody, do miesięcznej opłaty abonamentowej dla odbiorców rozliczanych wg 
wskazań wodomierza korzystających tylko z usług odprowadzania ścieków, do miesięcznej 
opłaty abonamentowej dla odbiorców rozliczanych wg ryczałtu korzystających tylko z usług 
odprowadzania ścieków została przyjęta jednomyślnie (13 głosami „za”). 
 
Ad. 10 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf przedstawionych przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 
Komunalnej „EKO – STRUG” Sp. z o. o. w Tyczynie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, wnioskiem o zatwierdzenie 
taryfy, sprawozdaniem finansowym za rok 2012 i korespondencją stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf przedstawionych przez 
Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „EKO – STRUG” Sp. z o. o. w Tyczynie została 
przyjęta jednomyślnie (14 głosami „za”). 
 
Ad. 11 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie określenia innych sposobów udokumentowania wykonania obowiązków 
pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości 
ciekłych. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku LXXIV/13/2014, stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie określenia innych sposobów udokumentowania wykonania 
obowiązków pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych oraz 
nieczystości ciekłych została przyjęta jednomyślnie (13 głosami „za”). 
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Ad. 8a 
 
Pan Piotr Magdoń – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Boguchwała, Gminą Lubenia  
i Powiatem Rzeszowskim dotyczącego wspólnego wykonania zadania publicznego 
obejmującego budowę dróg powiatowej i gminnej. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
ww. projektu uchwały oraz wskazał orientacyjny przebieg dróg na mapie (projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 18 do protokołu; mapa stanowi załącznik 
 nr 19 do protokołu). 
 
Radny Pan Kazimierz Myrda – wyraził poparcie dla zaproponowanego porozumienia  
i stwierdził, że takich form współpracy powinno być więcej. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Boguchwała, Gminą Lubenia  
i Powiatem Rzeszowskim dotyczącego wspólnego wykonania zadania publicznego 
obejmującego budowę dróg powiatowej i gminnej została przyjęta jednomyślnie (19 głosami 
„za”). 
 
Ad. 12 
 
Pani Anna Kowalska – p. o. Dyrektora Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie – 
przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Miasto Rzeszów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków  
i zasad korzystania z tych obiektów. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu 
uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, przedstawiony na druku 
LXXIV/8/2014, stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Gmina Miasto Rzeszów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków  
i zasad korzystania z tych obiektów została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 13 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych w budynku przy ulicy 
Dominikańskiej 1 i na udzielenie bonifikaty. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. 
projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku 
LXXIV/1/2014, stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 
 
Radny Pan Marek Strączek – stwierdził, że sprzedaż majątku Miasta za kwotę stanowiącą  
1/5 jego wartości świadczy o braku gospodarności i jest nieuczciwa w stosunku do pozostałych 
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mieszkańców Miasta. Wyraził sprzeciw wobec zaproponowanego projektu uchwały  
i zaapelował o jej odrzucenie. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – powiedziała, że proponowana bonifikata jest za wysoka. 
Stwierdziła, że kwota uzyskana ze sprzedaży lokali komunalnych powinna umożliwiać 
budowę nowych mieszkań. 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
wyjaśnił, że zbycie przedmiotowych mieszkań pozwoli ich lokatorom na inwestowanie w nie 
jak we własne, a uzyskane środki mogą zostać przeznaczone na budowę kolejnych mieszkań 
komunalnych. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – zauważył, że obecnie Miasto partycypuje w kosztach utrzymania 
tych lokali i stwierdził, że podjęcie przedstawionej uchwały będzie stanowić nie tylko zachętę 
do zakupu tych mieszkań przez lokatorów, ale jest również szansą na uporządkowanie 
istniejącego stanu rzeczy. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych w budynku 
przy ulicy Dominikańskiej 1 i na udzielenie bonifikaty została przyjęta 13 głosami „za”, przy 
9 głosach przeciwnych, bez głosów wstrzymujących. 
 
Ad. 14 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek o skierowanie 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż, nieruchomości, 
położonej przy ul. Twardowskiego w Rzeszowie, na rzecz Spółdzielni ZODIAK w Rzeszowie – 
do ponownego rozpatrzenia przez Biuro Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa (projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami, przedstawiony na druku LXXIV/2/2014, 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu). Następnie przedstawił mapkę prezentującą przebieg 
drogi osiedlowej (mapka stanowi załącznik nr 23 do protokołu), znajdującej się w sąsiedztwie 
Wspólnoty Mieszkaniowej bloku 5A i powiedział: „Widoczna na mapce droga jest w bardzo złym 
stanie technicznym. Wspólnota od lat zabiega o jej remont, jednakże jest on niemożliwy z uwagi na 
problemy własnościowe. Otóż działki oznaczone na mapce kolorem żółtym należą do Spółdzielni 
ZODIAK, a te zaznaczone kolorem zielonym należą do Miasta. Działka bez koloru należy z kolei do 
Wspólnoty, lecz lada dzień zostanie przekazana na rzecz Miasta. Gdyby Miasto przejęło te dwie działki 
od Spółdzielni ZODIAK, to mogłoby wyremontować tą drogę. W świetle tych informacji oraz dzisiaj 
zaproponowanej uchwały można stwierdzić, że możliwe jest dokonanie obustronnie korzystnej zamiany. 
Dlatego też wnioskuję jak na wstępie.” 
 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o skierowanie projektu uchwały do 
ponownego rozpatrzenia przez Biuro Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa: 

 
Wniosek został przyjęty 15 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych i 1 głosie 

wstrzymującym. 
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Ad. 15 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony  
i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy (dot. lokalu przy ul. 3-go Maja). 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku LXXIV/3/2014, stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu). 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 
nieoznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy (dot. lokalu przy  
ul. 3-go Maja) została przyjęta jednomyślnie (14 głosami „za”). 
 
Ad. 16 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony i odstąpienie od 
przetargowego trybu zawarcia umowy (dot. lokalu przy ul. Baldachówka). Następnie 
przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku LXXIV/4/2014, stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony  
i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy (dot. lokalu przy ul. Baldachówka) 
została przyjęta 19 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 17 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż garażu w budynku przy ul. Mikołajczyka  
w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi załącznik nr 26 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż garażu w budynku przy  
ul. Mikołajczyka w Rzeszowie została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 18 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Hetmańskiej. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy  

ul. Hetmańskiej została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 
 
Ad. 18a 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Wyspiańskiego. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał, na jakich warunkach 
uczniowie Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 3 będą mogli korzystać z boiska oraz czy 
będzie ono ogólnodostępne dla mieszkańców. 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
wyjaśnił, że zgodnie z ustaleniami dokonanymi przez Stowarzyszenie i dyrektora ZS Nr 3, 
boisko będzie wykorzystywane przez obie szkoły, jak również będzie dostępne dla 
mieszkańców. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – zasugerowała, aby w umowie dzierżawy umieścić zapis 
konkretyzujący w jakich godzinach mieszkańcy będą mogli korzystać z tego boiska. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie przy  
ul. Wyspiańskiego została przyjęta 18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
 
Ad. 19 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego na czas nieoznaczony (dot. lokalu 
przy ul. Ks. Jałowego). Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku LXXIV/14/2014, stanowi załącznik  
nr 28 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego na czas 
nieoznaczony (dot. lokalu przy ul. Ks. Jałowego) została przyjęta jednomyślnie (17 głosami 
„za”). 
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Ad. 20 
 
Pan Piotr Magdoń – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej alei Żołnierzy I Armii Wojska 
Polskiego w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 
(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, opinią Prezydenta Miasta Rzeszowa, uchwałą  
Zarządu Województwa Podkarpackiego z dnia 28 marca 2014 r. i uchwałą Zarządu Powiatu  
w Rzeszowie z dnia 1 kwietnia 2014 r., przedstawiony na druku LXXIV/5/2014, stanowi 
załącznik nr 29 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej alei Żołnierzy I Armii 
Wojska Polskiego w Rzeszowie została przyjęta jednomyślnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 21 
 
Pan Piotr Magdoń – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg publicznych 
krajowych alei Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego w Rzeszowie. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku LXXIV/6/2014, stanowi załącznik nr 30 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg 
publicznych krajowych alei Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego w Rzeszowie została 
przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 21a 
 
Pan Piotr Magdoń – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie – przedstawił projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany nazwy Miejskiego Zarządu Dróg  
i Zieleni oraz nadania statutu. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 
(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 31 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany nazwy Miejskiego Zarządu Dróg  
i Zieleni oraz nadania statutu została przyjęta jednomyślnie (15 głosami „za”). 
 

Ogłoszono 10 – minutową przerwę. 
 

Ad. 22 
 
Radny Pan Witold Walawender – w imieniu Komisji Regulaminowo – Statutowej Rady Miasta 
Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadawania honorowych wyróżnień Miasta 
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Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały i zgłosił dwie 
autopoprawki, polegające na: 

1) wykreśleniu z § 3 ust. 1 pkt 2 projektu uchwały słów: ”(…) według wzoru określonego  
w załączniku Nr 2 do niniejszej uchwały.” 

2) wykreśleniu z § 4 ust. 1 pkt 2 projektu uchwały słów: ”(…) według wzoru określonego  
w załączniku Nr 4 do niniejszej uchwały.” 

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik nr 32 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania.  
 

Uchwała w sprawie nadawania honorowych wyróżnień Miasta Rzeszowa (wraz  
z autopoprawkami) została przyjęta jednomyślnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 23 
 
Pani Marzena Furtak – Żebracka – Dyrektor Wydziału Promocji i Współpracy 
Międzynarodowej Urzędu Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na używanie nazwy Rzeszów w znaku towarowym słowno – graficznym 
TVP RZESZÓW. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, przedstawiony na druku LXXIV/9/2014, 
stanowi załącznik nr 33 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania.  
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na używanie nazwy Rzeszów w znaku towarowym 
słowno – graficznym TVP RZESZÓW została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 24 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział, że  
w związku z tym, iż zgłosił do Wojewody Podkarpackiego zastrzeżenia do uchwał:  

 Nr LXXI/1300/2014 w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Promocji  
i Współpracy z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa, 

 Nr LXXI/1299/2014 w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Kultury, Sportu  
i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa, 

dotyczące ich podjęcia z naruszeniem Statutu Miasta Rzeszowa, zwraca się z prośbą  
o wycofanie niniejszego punktu z porządku obrad i przesunięcie go na kolejną sesję. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – jako wnioskodawca wycofał 
punkt z porządku obrad. Jednocześnie poprosił o dokonanie wyboru przedstawicieli Rady 
Miasta Rzeszowa do składu Komisji ds. Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego na 2015 r.  
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – zgłosił wniosek o powołanie do składu Komisji tych samych 
przedstawicieli Rady, którzy pracowali w Komisji w ubiegłym roku, tj.: Pana Wiesława Buża, 
Pana Andrzeja Deca, Panią Jolantę Kaźmierczak, Pana Bogusława Saka i Pana Waldemara 
Szumnego. 
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Propozycja zgłoszona przez Radnego Pana Stanisława Ząbka została przyjęta  
17 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 25 
 

Podczas LXXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa Radni zgłosili następujące interpelacje  
i wnioski: 
 
Wniosek Nr LXXIV/1/2014 – pisemny 
             

„Proszę o przedstawienie informacji na temat inwestycji pn. Osuwisko ul. Leśna.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Marcin Deręgowski 
 
Interpelacja Nr LXXIV/2/2014 – pisemna 
             

1. „Na terenie Staromieścia przy ul. Staromiejskiej znajduje się zabytkowa kapliczka  
z 1889 r. na działce ewidencyjnej nr 1538/2 obr. 216 będącej własnością Gminy M. Rzeszowa – 
Miejskiego Zarządu Dróg w Rzeszowie. Ww. kapliczka wymaga kapitalnego remontu. W ramach 
parafialnej zbiórki zebrano 5942 zł, jest to jednak za mała kwota. Czy ewentualnie miasto nie 
wsparłoby przy odbudowie kapliczki?” 

2. „Przed kościołem im. Św. Józefa w Staromieściu jest skarpa będąca własnością Gminy. Skarpa 
jest zarośnięta trawą, wymaga nasadzenia. Jest to niezbyt eleganckie przed tak pięknym, 
zabytkowym kościołem. Czy zostaną wykonane nasadzenia i kiedy to nastąpi?” 

3. „Jesienią ubiegłego roku złożyłam wniosek o usunięcie azbestu z działki. Czy został już 
przeprowadzony przetarg i kiedy będzie usuwany azbest?” 

 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa P. Jadwiga Stręk 
 
Interpelacja Nr LXXIV/3/2014 – pisemna 
             

„Proszę o informacje przekazane do Pisma Samorządu Terytorialnego WSPÓLNOTA będące 
podstawą do rankingu w numerze 6/1142 z 22 marca na temat komunikacji miejskiej. Proszę  
o informacje na jakiej podstawie przyznano dla Rzeszowa punkty za: 

 sprzedaż u kierowcy bez dopłaty, 
 sprzedaż w automatach w pojeździe.” 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Cypryś 
 
Wniosek Nr LXXIV/4/2014 – pisemny 
             

„W imieniu mieszkańców proszę o rozpoczęcie realizacji w 2014 r. budowy oświetlenia przy  
ul. Ułanów 10. Informuję, że wyżej wymieniona inwestycja, o którą występują mieszkańcy sprowadza 
się do budowy i ustawienia 3 lamp oświetleniowych i nie wymaga dużych nakładów finansowych.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Jęczmienionka 
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Wniosek Nr LXXIV/5/2014 – pisemny 
             

„W imieniu mieszkańców proszę o rozpoczęcie realizacji inwestycji mającej na celu remont parkingu 
i zagospodarowanie terenu przy Gimnazjum Nr 8 przy ul. Miodowej. Informuję, że mieszkańcy oraz 
Rada Osiedla występują o realizację ww. inwestycji, która poprawi dostępność do bazy edukacyjnej 
miasta naszym mieszkańcom.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Jęczmienionka 
 
Wniosek Nr LXXIV/6/2014 – pisemny 
             

„W marcu tego roku Dziennik „Nowiny” ogłosił plebiscyt, w którym chętni internauci mogli 
dokonać wyboru symbolu swojego miasta, rozpoznawalnego i traktowanego przez ogół Rzeszowian  
z szacunkiem i akceptacją. Wynik wyłonił bezapelacyjnego zwycięzcę: wygrał pomnik bohatera Rzeszowa 
– płk Leopolda Lisa – Kuli. 

Wnioskuję, aby Urząd Miasta Rzeszowa w swoich licznych materiałach promocyjnych  
o mieście, jego przeszłości i teraźniejszości, uhonorował liczącą się przecież większość, bo około 40% 
głosujących i uwzględnił postać i pomnik płk Leopolda Lisa – Kuli.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Marek Strączek 
 
Wniosek Nr LXXIV/7/2014 – pisemny 
             

„Zwracamy się z prośbą o udostępnienie kopii całej korespondencji miasta Rzeszowa  
z Ministerstwem Infrastruktury i Rozwoju, Urzędem Marszałkowskim Województwa Podkarpackiego 
oraz gminami, na temat tworzenia i powstania Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego i stworzenia 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, datującej się od początku 2012 roku do chwili obecnej.” 
 
Autorzy: Radni Miasta Rzeszowa P. Waldemar Szumny i P. Robert Kultys 
 
Wniosek Nr LXXIV/8/2014 – pisemny 
             

„Szanowny Panie Prezydencie, 
W załączeniu pismo od mieszkańców ul. Bednarskiej. W tej sprawie będziemy u Pana Prezydenta  

14 maja 2014 r. o godz. 815. Bardzo proszę o pomoc i realizację w bieżącym roku ulicy Bednarskiej.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Waldemar Wywrocki 
 
Interpelacja Nr LXXIV/9/2014 – pisemna 
             

„Proszę o zestawienie projektów realizowanych ze źródeł EFS przez MOPS w Rzeszowie w latach 
2007 – 2013 za wyjątkiem projektu systemowego w ramach poddziałania 7.1.1. 

Proszę o wyjaśnienie powodów braku realizacji projektu systemowego w ramach poddziałania 7.1.1 
w latach 2014 – 2015.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Cypryś 
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Ad. 26 
 

Radni otrzymali sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres  
od 12 marca 2014 r. do 16 kwietnia 2014 r. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 34 do 
protokołu). 

 
Nie wniesiono uwag, zapytań ani zastrzeżeń do ww. sprawozdania. 

 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak – poinformował, że 28 kwietnia br. odbyło się podsumowanie 
konkursu wiedzy historycznej o Rzeszowie, a wśród laureatów tego konkursu w pierwszej 
dziesiątce znalazło się trzech uczniów Zespołu Szkół Samochodowych. Ponadto dodał, że 
dwóch uczniów tejże szkoły zajęło ex aequo III miejsce w olimpiadzie wiedzy o racjonalizacji 
wynalazczości, organizowanej przez Podkarpacki Wojewódzki Klub Techniki Racjonalizacji,  
w związku z czym w dniach 30 maja i 1 czerwca br. wezmą udział w eliminacjach centralnych, 
które odbędą się we Wrześni. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – pogratulował uczniom Zespołu Szkół 
Samochodowych świetnych wyników i stwierdził, iż świadczą one o tym, że Rzeszów ma 
wspaniałą młodzież. Jednocześnie poinformował, że podczas wręczania nagród w konkursie 
wiedzy, o którym wspomniał Radny Pan Mirosław Kwaśniak, obecny był Książę Lubomirski, 
który w imieniu rodziny Lubomirskich wyraził poparcie dla przejęcia zamku dla potrzeb 
kultury. Dodał, że Ministerstwo Sprawiedliwości jest również przychylne temu pomysłowi,  
w związku z czym Miasto musi się przygotować do partycypacji w kosztach budowy Sądu 
Okręgowego (po stronie Miasta będzie to około 10 mln zł) oraz przekazania na ten cel działki 
przy ul. Dołowej. 
 
Radny Pan Witold Walawender – zwrócił się do Prezydenta Miasta z prośbą  
o przygotowanie na najbliższą sesję projektu uchwały obniżającej opłatę za zajęcie pasa 
drogowego pod ogródki letnie na ul. 3-go Maja i Kościuszki. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – poinformował, że sprawa opłat za 
ogródki letnie jest obecnie analizowana. Następnie zwrócił się do Pana Andrzeja Deca – 
Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa – z prośbą o zwołanie najbliższej sesji Rady Miasta 
w Zespole Szkół Sportowych przy ul. Hetmańskiej. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział, że podda zgłoszoną 
propozycję pod rozwagę Radnych. 
 

Na LXXIV sesji odbytej w dniu 29 kwietnia 2014 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 

 
1. Uchwała Nr LXXIV/1334/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 
 

2. Uchwała Nr LXXIV/1335/2014 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa 
na 2014 r.  
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3. Uchwała Nr LXXIV/1336/2014 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 
Województwa Podkarpackiego w 2014 roku. 

 
4. Uchwała Nr LXXIV/1337/2014 w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Rzeszowa 

konsultacji społecznych w sprawie Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego jako części 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2015 r.  

 
5. Uchwała Nr LXXIV/1338/2014 w sprawie przyjęcia wieloletniego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania „Pomoc Gminy w zakresie dożywiania na lata 2014 – 2020”. 
 

6. Uchwała Nr LXXIV/1339/2014 w sprawie dopłat do 1 m3 odprowadzanych ścieków, do 
miesięcznej opłaty abonamentowej dla odbiorców rozliczanych wg wskazań 
wodomierza korzystających tylko z usług dostawy wody, do miesięcznej opłaty 
abonamentowej dla odbiorców rozliczanych wg wskazań wodomierza korzystających 
tylko z usług odprowadzania ścieków, do miesięcznej opłaty abonamentowej dla 
odbiorców rozliczanych wg ryczałtu korzystających tylko z usług odprowadzania 
ścieków.    

 
7. Uchwała Nr LXXIV/1340/2014 w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę na terenie Osiedla Budziwój w Rzeszowie i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Osiedla Biała w Rzeszowie na okres od 5 czerwca 
2014 r. do 4 czerwca 2015 r., przedstawionych przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 
Komunalnej „EKO – STRUG” Sp. z o. o. w Tyczynie. 

 
8. Uchwała Nr LXXIV/1341/2014 w sprawie określenia innych sposobów 

udokumentowania wykonania obowiązków pozbywania się zebranych na terenie 
nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych.  

 
9. Uchwała Nr LXXIV/1342/2014 w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Boguchwała, 

Gminą Lubenia i Powiatem Rzeszowskim dotyczącego wspólnego wykonania zadania 
publicznego obejmującego budowę dróg powiatowej i gminnej. 

 
10. Uchwała Nr LXXIV/1343/2014 zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Miasto Rzeszów, udostępnionych dla operatorów  
i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów.  

 
11. Uchwała Nr LXXIV/1344/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali 

mieszkalnych w budynku przy ulicy Dominikańskiej 1 i na udzielenie bonifikaty.  
 

12. Uchwała Nr LXXIV/1345/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 
na czas nieoznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy.  

 
13. Uchwała Nr LXXIV/1346/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

na czas oznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy.  
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14. Uchwała Nr LXXIV/1347/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż garażu  
w budynku przy ul. Mikołajczyka w Rzeszowie. 

 
15. Uchwała Nr LXXIV/1348/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej  

w Rzeszowie przy ul. Hetmańskiej. 
 

16. Uchwała Nr LXXIV/1349/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych 
w Rzeszowie przy ul. Wyspiańskiego. 

 
17. Uchwała Nr LXXIV/1350/2014 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu 

użytkowego na czas nieoznaczony.  
 

18. Uchwała Nr LXXIV/1351/2014 w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej alei 
Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego w Rzeszowie.  

 
19. Uchwała Nr LXXIV/1352/2014 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do 

kategorii dróg publicznych krajowych alei Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego  
w Rzeszowie. 

 
20. Uchwała Nr LXXIV/1353/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany nazwy 

Miejskiego Zarządu Dróg i Zieleni oraz nadania statutu. 
 

21. Uchwała Nr LXXIV/1354/2014 w sprawie nadawania honorowych wyróżnień Miasta 
Rzeszowa. 
 

22. Uchwała LXXIV/1355/2014 w sprawie wyrażenia zgody na używanie nazwy Rzeszów  
w znaku towarowym słowno – graficznym TVP RZESZÓW.  

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamknął obrady LXXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 830 do godz. 1310. 
Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Rzeszowa 

 
Andrzej Dec 

Protokołowała: 
 
Patrycja Zagaja 
 
Sprawdził: 

 
    Dyrektor 

Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
           Mirosław Kubiak 


